
 
 
 

Utvalg:  Hammerfest Ungdomsråd 

Møtested:  Storstua, Ungdomshuset :bootleg  

Dato:   09.02.2012 

Tid:   18:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Navn: 

Vilde Olaussen  Hammerfest Videregående Skole 

Gard Orvik Nilssen   Hammerfest Videregående Skole 

Ørjan Pedersen  10. klassetrinn Forsøl Skole 

Kristoffer Mathisen  Hammerfest Videregående Skole 

 

Medlemmer som ikke møtte: 

Fredrik Næss Sivertsen  10. klassetrinn Breilia Skole 

Sina-Marie Hatlem  9. klassetrinn Fjordtun Skole 

Kathrine Næss Holmgren 10. klassetrinn Breilia Skole 

 

Dette utgjør 7 av 8 medlemmer. Det mangler per tiden ett medlem. Det jobbes med saken. 

 

Fra sekretariatet møtte: 

Mads Jørgen Astorsen  Ungdomskonsulent 

 

Sakliste 

 

Saksnr.  Innhold 

 

Godkjenning av innkalling 

HUR 21/12  Parkeringsstrategi for Hammerfest sentrum. 

HUR 22/12 Ledersamling for Aktive Ungdomsråd i Finnmark. 

HUR 23/11 Arbeidsoppgaver frem til sommeren 2012. 

HUR 24/11 Sommerfeber 2012. 

HUR 25/11 Orientering om det nye husrådet på Ungdommens hus i Hammerfest. 

HUR 26/12 Valg av 2 representanter til neste arbeidsutvalg. 



 

Innkalling – enstemmig vedtatt.  

 

HUR 21/12  Parkeringsstrategi for Hammerfest sentrum. 

Arbeidsutvalget hadde foreslått at Kristoffer skulle delta, i tillegg ønsket Ørjan å delta på 

workshopen. Og det ble enstemmig vedtatt at de skulle stille som ungdomsrådets representanter. 

De to avgjør om ungdomsrådet bør sende inn innspill til planene. De melder på neste møte hva 

som foregikk på workshopen. 

 

HUR 22/12 Ledersamling for Aktive Ungdomsråd i Finnmark. 

På forslag fra arbeidsutvalget går Vilde inn som vara for nestleder Kristoffer. Dermed reiser Gard 

(leder) og Vilde sammen med Mads Astorsen som voksenkontakt. 

Det ble en diskusjon om hvordan kostnadene skulle dekkes, det ble enstemmig vedtatt at 

ungdomsrådet dekker busskostnadene for Gard og Vilde, mens ungdomstjenesten dekker 

reiseutgiftene for voksenkontakten. 

 

HUR 23/11 Arbeidsoppgaver frem til sommeren 2012. 

Arbeidsutvalget hadde forberedt noen forslag på prioriterte oppgaver, og det ble en diskusjon rundt 

emnet. Det ble vedtatt følgende satsingsoppgaver: 

 Mer profilering av ungdomsrådet og aktuelle saker i media. 

 Møte, og ha større kontakt med kommunestyret. 

o Her ble det også foreslått at det vil være enklere for ungdom å følge med på 

lokalpolitikken hvis kommunestyremøtene ble gjort tilgjengelig på nett. Kristoffer 

Mathisen ble valgt til å følge opp denne saken. Han tar kontakt med leder eller 

voksenkontakt hvis han trenger videre hjelp. 

 Utlyse logokonkurranse. 

o Sendes ut til skolene, pushes på facebook, bruk av e-post til elever, kontakte design 

og handverk-klassen og evt. ungdomsbedrifter. 

o Det ble enstemmig vedtatt at premien til vinnerbidraget skal være et gavekort på 

500 kroner, 

o Gard ble valgt til å lage skriv om logokonkurransen og sammen med Kristoffer få 

dette sendt ut til de nevnt ovenfor. 

 

HUR 24/11 Sommerfeber 2012. 

Det ble en diskusjon rundt mulige alternativer for samarbeid med Sommerfeber. Til slutt landet 

man på at man skulle se videre på disse tre mulighetene: 

 En lignende filmworkshop som under forrige festival. 



 

 Opprette ”ungdomsrådets kulturstipend” som skal offentliggjøres under Sommerfeber. 

o En mulig løsning er at alle aktive deltagere på Sommerfeber kan søke på stipendet. 

Vinneren bør vise til videre ungdomsaktivitet etter festivalen. 

 Invitere ungdomsråd fra hele Finnmark til ei sommersamling i Hammerfest under 

Sommerfeber. 

o Sommeren er ei avsluttende tid for de fleste ungdomsrådene , kanskje er dette en fin 

anledning til å møtes og dele på de erfaringen man har hatt i løpet av året. 

o På ei slik smaling bør man ta opp hvilke saker som kan være aktuelle for neste år. 

o Kanskje kan det være en ”festmiddag” for ungdomsrådsrepresentantene? 

 

HUR 25/11 Orientering om det nye husrådet på Ungdommens hus i Hammerfest. 

Ungdomskonsulent Mads Astorsen orienterte om Husrådet, og hvilke muligheter ungdomsrådet 

her har til å bidra på Ungdommens hus, :bootleg 

Gard er, som leder, ungdomsrådets representant i ungdomsrådet. Ved frafall tar han kontakt med 

en annen i rådet for å være vara. 

Ungdomsrådet ønsket at Gard skulle bringe videre ønsket om oppussing av TV-stua i 3. Etasje av 

:bootleg. I tillegg ønsket ungdomsrådet at det skal kjøpes inn nytt biljardbord og et air-hockey 

bord. 

 

HUR 26/12 Valg av 2 representanter til neste arbeidsutvalg. 

Ørjan og Sina Maire ble valgt til å stille i neste arbeidsutvalg sammen med Gard og Kristoffer. 


